
Dagsorden og referat bestyrelsesmøde
tirsdag d. 7/1 2025
kl. 18.30 - 21.30

deltagere: Anders, Jens, Poul, Thorkild, Finn, Anette

1. Siden sidst:
Ad 1) - Thorkild skrev 13/12 til Trafik og Veje om de udlagte trafiktællingsslanger på
Tandervej og har ikke fået svar endnu. Desuden har Thorkild på vegne af
Parcelforening 9, Nymarks Allé 2-60 d. 8/12 skrevet til forvaltningen om problemer
med vand på vejen (Tandervej) tæt ved overgangen ved cykelsti. Her er der heller
ikke kommet svar, men der er dog opsat to skilte med gult blink, der advarer om
vand på vejen. - Til forespørgslen om etablering af endnu et bump på Nymarks Allé
er det blevet undersøgt blandt de berørte parcelforeninger, og der er ikke blandt
disse et ønske om dette. Bestyrelsen for Grundejerforeningen Tandervej har
efterfølgende drøftet dette og meddeler, at ønsket om endnu et bump ikke kan
imødekommes. -

2. Kl. 19.00, Hjemmeside v. Jørgen Christiansen
Ad 2) Poul laver aftale med Jørgen Christiansen og Lars P. om, hvordan vores
hjemmeside kan forbedres og vedligeholdes. Jørgen taler med Kenneth vedr. en
sikkerhedsvurdering af hjemmesiden. Jørgen forbereder med de øvrige et indslag til
repræsentantskabsmødet.

3. Henvendelse fra borgere: henvendelse fra Ditte Lyngbæk vedr. cykelsti -
Tilbagemelding fra Beder-Mallng-Ajstrup Fællesråd vedr. forslag til adgang til
og fra Vilhelmsborg - Stor mængde af indkomne mails fra fællesrådene i
Aarhus forud for en aftale om en ny samarbejdsaftale.

Ad 3) Det er FU’s opfattelse, at FU har fulgt sine sædvanlige retningslinjer med at
være bindeled mellem lokalområdet og Aarhus Kommune - FU afventer svar fra
fællesrådet for Beder-Malling-Ajstrup vedr. vores ønske om at gøre fælles “front” om
den mest hensigtsmæssige adgang til og fra de 300 Ha natur.

4. Forberedelse af repræsentantskabsmøde d. 25. februar kl. 19.00, i Halhuset,
lokale B (Thorkild informerer Hans P mht. Mårsletbladet.

Ad 4) Opgaverne blev fordelt på aftenens møde.
5. Evt.

Ad 5) I forbindelse med den nye sti ad Visbjergvej ud til Hørret Enge, så er der et
problem med sikkerheden for de, der ønsker at benytte stien, da fodgængere skal gå
på Hørretvej, en strækning, hvor vejen er smal. Sagen drøftes med lodsejer, Henrik,
når denne deltager. Henrik bliver inviteret til FU-mødet i februar. - Stilauget indleder
møde vedr. Kulturruten her i januar. Ny person til styregruppen, der er ansvarlig for
bl.a stisystemer.

pbv Thorkild


